

## BENGKEL MQA SPE

**B**ahagian pengurusan Pembangunan Akademik, Jabatan Pengajian Tinggi (JPT) dengan kerjasama Pusat Perkembangan Akademik, Universiti Malaysia Sabah telah menganjurkan bengkel Pengukuhan Kaedah Pembelajaran Berpusatkan Pelajar atau *Student Centered Learning* (SCL) pada 24 Mac sehingga 25 Mac 2011 yang bertempat di Hotel Grand Borneo, Kota Kinabalu, Sabah. Ia bertujuan untuk memberi pengetahuan dan kefahaman tambahan mengenai SCL.

Sekolah Perniagaan dan Ekonomi turut menyertai bengkel tersebut dengan dihadiri oleh Prof. Madya Dr. Hjh Arsiah Hj Bahron, Dekan Sekolah Perniagaan dan Ekonomi, Dr. Zatul Karamah Ahmad, Timbalan Dekan (Bahagian Akademik), Prof. Madya Dr. Jennifer Chan (Pusat Perkembangan Akademik), Prof. Madya Dr. Wong Hock Tsen, Encik Mat Salleh Ayub, Encik Amer Azlan Abd Jamal, Puan Noraizan Ripain, Encik Charlie Albert Lasuin dan Cik Zuraidah Jamrin.

Turut serta dalam bengkel ini juga Cik Roseni Ariffin, Datu Razali Datu Eranza sebagai wakil



Kursus Teras Sekolah, Puan Roslinah Mahmud, Puan Izyanti Awang Razli, Puan Siti Hajar Samsu dan Cik Beatrice Lim Fui Yee yang mewakili program masing-masing.

Bengkel ini memuatkan beberapa sesi menarik dan memberi maklumat yang berguna kepada para peserta seperti *Student Centered Learning (SCL) via Case Method, Problem-based Learning: Experience Sharing of Promising Practices, Outcome-based Learning Using Modular Approach dan Implementing Problem Oriented Project-based Learning (POPBL) in a Civil Engineering Design Course*. Bengkel ini turut memuatkan diskusi dengan wakil daripada pengurusan Pembangunan Akademik, Jabatan Pengajian Tinggi mengenai Matriks Kursus dan Hasil Pembelajaran JPT, Matriks Tahap Taksonomi Kursus, Matriks Tahap Kemahiran Insaniah (KI) dan Summarization of *Student Learning Time* (SLT). Bengkel ini dilihat sebagai pemangkin ke arah kecemerlangan akademik di Sekolah Perniagaan dan Ekonomi khususnya dan universiti secara amnya. Dalam masa yang sama, bengkel ini turut mencerna dan memberikan kefahaman yang jelas mengenai penyediaan silibus kursus serta konsep *Student Learning Time* (SLT) di kalangan pensyarah yang terlibat. Gambar dan teks oleh Charlie Albert Lasuin.

